
Beskæftigelsesministerens besvarelse af spørgsmål nr. 137 

af 26/6 2006 fra Folketingets Arbejdsmarkedsudvalg (Alm. del 

– bilag). 

Spørgsmål nr. 137: 

Ministeren gav tilsagn om, at han ville spørge Justitsministeriet om det er 

muligt at finde ud af hvor mange sager der er afgjort på ulovligt grundlag, i 

forlængelse heraf bedes ministeren orientere udvalget om Justitsministeriets 

svar. 

 

Svar:  

Til udvalgets orientering kan det oplyses, at det stillede spørgsmål er blevet 

forelagt for Justitsministeriet. Jeg afventer nu ministeriets tilbagemelding. 

Juli 2006 
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